

19 June 2024

Dear Valued Customer,

Re: Launch of New Internet and Mobile US Securities Trading Services

Thank you for choosing our Securities Trading Services.

As your trusted investment partner, we are committed to enhancing your securities trading experience at all times. As such, we are pleased to launch a brand new internet and mobile US securities trading services today. Seizing investment opportunities, you can trade Hong Kong stocks, Shanghai/Shenzhen Stock Connect, stock options and US stocks¹ by just simply logging into our Shacom Stock (including online and mobile applications).

For enquiries, please call our Global Stock Trading Hotline at (852) 2290 3869.

Yours Sincerely,
Shanghai Commercial Bank Limited

Note 1: Hong Kong stocks, Shanghai/Shenzhen Stock Connect, stock options and US stocks services are subject to related terms and conditions.

Risk Disclosure Statement: Investment involves risks. The prices of securities fluctuate, sometimes dramatically. The price of a security may move up or down, and may become valueless. It is as likely that losses will be incurred rather than profit made as a result of buying and selling securities.

RMB is subject to exchange rate risk. RMB is not freely convertible. Conversion of RMB for customer is subject to the requirements specified by the Bank and /or Relevant Authorities from time to time.

This is a computer-generated printout and no signature is required. In case of inconsistency between the English and Chinese versions of this letter, the English version shall prevail.

親愛的客戶：

有關：全新網上及流動美股買賣服務

多謝您選用上海商業銀行證券交易服務。

作為您一直信賴之投資夥伴，本行致力提升您的證券交易體驗。就此，本行由即日起推出全新網上及流動美股買賣服務。只要登入本行之上商股票通（包括網上及流動應用程式）就可買賣港股、滬/深股通、股票期權及美股¹，全方位把握投資機遇。

如有查詢，歡迎致電環球股票買賣專線 (852) 2290 3869。

上海商業銀行有限公司 謹啟
2024年6月19日

註 1：港股、滬/深股通、股票期權及美股之服務受有關條款及細則約束。

風險披露聲明：投資涉及風險，證券價格有時可能會非常波動。證券價格可升可跌，甚至變成毫無價值。買賣證券未必一定能夠賺取利潤，反而可能會招致損失。

人民幣受制於匯率風險。人民幣現時並非自由兌換貨幣，客戶兌換人民幣須根據本銀行及/或有關監管機構不時作出的規定所限制。

本函為電腦編印文件，毋須簽署。此為中文譯本，如與英文版本有歧異，一概以英文版本為準。